
Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej  

w 2014 i 2015 roku 
 

 
Komisja Budżetowa ukonstytuowała się na pierwszym posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2014 r. 

Przewodniczącym komisji została p. Agnieszka Stajszaczak, a Wiceprzewodniczącym p. 

Barbara Grzywacz. W 2015 r. nastąpiła zmiana na stanowisku Przewodniczącego, którym 

został p. Zbigniew Ziejewski. 

Komisja Budżetowa zajmuje się szeroko pojętymi finansami jakimi dysponuje powiat. 

Sprawy budżetowe omawiane są praktycznie na wszystkich wspólnych posiedzeniach komisji 

oraz sesjach Rady Powiatu. Komisja Budżetowa pełni szczególną rolę przy uchwalaniu 

budżetu wydając ostateczną opinię o jego projekcie. Projekty budżetu na 2015 r. oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2034 były omówione na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych w dniu 10 grudnia 2015 r. Dyskusja skupiła się głównie wokół 

sprzedaży mienia i związanej z tym kwestii środków finansowych na inwestycje drogowe, 

budowę hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych, remont oddziału chirurgicznego 

Szpitala Powiatowego. Na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2014 r. komisja sporządziła 

pozytywną opinię w sprawie budżetu powiatu na 2015 r.  

24 listopada 2015 r. komisja opracowała opinię w sprawie budżetu powiatu na 2016 r. oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2034. Wcześniej projekty uchwal 

omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Tematem dyskusji były możliwości 

inwestycyjne powiatu. Ponownie głównym tematem była budowa hali sportowej, remont 

oddziału chirurgicznego oraz potrzeby w zakresie remontów dróg powiatowych. 
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